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Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 

06-12-2017 
Mødested/lokale 

Hedegaarden 
Starttidspunkt kl. 

17.00 
Forventet sluttidspunkt kl. 

18.30 Herefter ju-
letapas 

Deltagere  

Karen Balslev Pedersen, Jeppe Buk, Senada Mehic, Inge-Lise Pedersen, June Munck Jakobsen, Morten 
Pelch, Ema, (8.b), Naja 9.b, Susanne Fjeldgaard Kristensen, Anders Harfot og Lone K. Andersen 
Afbud: 

Brian Mark Larsen, Amra Avdibegovic, Eva Blach Skov, Kim Sørensen,  
 

Dato 

07-12-2017 
Referent 

Susanne F. Kristensen 
Direkte telefonnr. 

76 81 37 03 
Journalnr. 

 
 
 
 
Dagsorden 
1208 Protokol v/ Karen 

Godkendt 

1209 Elevråd 
Talt om antimobbestrategien – den vil de tage på som tema senere sammen med fær-
den på nettet. 9. årgang har rimeligt styr på nettet - hvad man må og hvad man ikke 
skal åbne. 8. årgang er lidt mere i tvivl. 7. årgang ved ikke, hvilke konsekvenser 
ulovligheder kan have. 
Nuv. 8. årgang har haft et møde med Srdjan og med politiet om, hvad det er lovligt. 
Lykke Møller taler om, hvad man må på nettet. Hun anbefaler, at man ikke lader 
sine børn være alene hjemme – forstået i overført betydning, at man skal stille sig 
spørgende over, hvad de laver på nettet.  

1210 Andre emner af interesse – kendt som evt. 
Hvorfor har vi ikke skolepatrulje? Vores skoleveje er vurderet som sikre. 
Morten sørger for, at vi får nye papirer til at lægge i bilruderne, når der parkeres i 
vores Kiss and Ride.  
Der har været Infomøde for idrætsklasserne. Der kommer altid spørgsmål om konfir-
mation og om skolens antal af to-sprogede. Anders inviterer altid forældre og elever 
til at besøge skolen, så de kan se, hvordan den fungerer. Desuden får de ved infomø-
det en rundvisning på skolen, så de kan se, hvor fin og velholdt den er. Der kommer 
en 4 siders annonce i ugeavisen om idrætsklasserne. Der kommer opslag på infotav-
ler ved indfaldsvejene til Vejle.  
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Vores mellemtrin har været til gospelkoncert i Musikteatret. Vores lærere sidder al-
tid blandt eleverne. En anden skoles elever talte racistisk om vores elever. Dette blev 
påtalt over for den anden skoles lærere.  
Idrætseleverne har stor gavn på det sociale plan af skolens øvrige elever. 
Vi har haft lærere fra andre skoler på kursus ved os. De bemærkede at vores skole 
var velholdt og at vores elever var meget høflige. 

1211 Antimobbestrategi v/ Karen og Anders 
Flot og overskueligt arbejde. 
Der skal tilføjes en klagevejledning. 
Hvis det ikke er mobning men en konflikt, vil det være fint, om det kort kan beskri-
ves, at der så sættes relevante foranstaltninger i værk.  
Der planlægges at få afslutning i strategien.  
Hvis der er mønstre, der gentager sig, f.eks hvis en gruppe af børn der har en uhen-
sigtsmæssig adfærd, er der arbejde der går i gang i LC regi.  
Der sker mange situationer hver dag, hvor der handles pædagogisk. Diskussion om 
hvor meget forældrene skal inddrages. Der rettes til i oplægget. 
Der sker rigtig meget uden for skolen og så blusser det op i skolen og her vil man 
naturligt kontakte forældrene.  
Antimobbestrategien skal ligge færdig 31.12.2017 – herefter kan den tilrettes. 

1212 Valg til skolebestyrelsen 
Tidsplan vedhæftet som bilag. 
Senada, Jeppe og Karen stiller op til kommende bestyrelse.  
Undersøge om Lykke Møller kan komme til opstillingsmødet.  
Der skal laves en invitation – LKA finder materiale fra sidste valg. På dagsorden til 
næste møde.  
Vi mangler en repræsentant fra erhvervslivet. Alle må gerne være opsøgende på at 
skaffe nye interesserede opstillere. 

1213 Efterretninger/status fra: 
a/ Skoleleder 
Nyansættelse af en naturfagslærer på 7. årgang. Starter efter nytår. Ny lærer er startet 
i 3. årgang og ny idrætskoordinator er startet.  
b/ Formanden  
c/ MED-udvalg 
HR proces er i gang. AT besvarelse er sendt. Der bliver kontrolbesøg 9. og 11. ja-
nuar.  
Interviewrunde af medarbejdere. Fagforeningspersoner stopper herefter. 
LC 3 årsplan handler om fagligt løft og inkluderende læringsmiljøer. 
d/ Personale/elever  
e/ LC/Profilskole 
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Actions/ansvar 
 

Deadline Ansvarlig Status 
 

Principper for lektier Jan 2016 AHA Åben 
Antimobbestrategi  Jan. 2018 SK Lukket 
Sundhedspolitik   Åben 
Badning efter idræt  SK/AHA Åben 
Interaktion mellem alménklasserne og eliteidrætsklasserne  SK/AHA Åben 
Lejrskoler  SK Åben 
3 årig vision for LC arbejdet  SK Åben 
Valg til kommende skolebestyrelse  Karen/Lone Åben 

 


